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Zápis z jednání  
školské rady (ŠR) 

 
 
Datum konání: 20. září 2021 
 
Místo: ředitelna ZŠ a MŠ Věry Čáslavské, Praha 6 
 
Přítomní členové ŠR:  
Bc.Taťána Klíčová 
doc. PhDr. Ing. Lucie Severová. Ph.D. 
Mgr. Lenka Kovářová, Ph.D., MBA 
Mgr. Lenka Prixová 
Mgr. Martina Šíchová 
 
Omluvena:  
Mgr. Kateřina Bartošová 
 
Host: 
Mgr. Helena Patáková, ředitelka školy 
Ing. Marie Kubíková 
 
Zahájení jednání školské rady (dále též ŠR): 
 
1. Jednání rady zahájila Mgr. Lenka Kovářová, Ph.D., MBA, předsedkyně ŠR. 
Všichni členové s tímto souhlasili. Hlasování: 5:0:0. 
 
2. Pořízením zápisu z jednání byla pověřena Mgr. Lenka Prixová, ověřením zápisu 
pověřena předsedkyně ŠR. 
Hlasování: 5:0:0. 
 
3. Předsedkyně seznámila přítomné s programem jednání: 
 
Návrh programu: 
 

1. Rozloučení se stávajícími členy ŠR za zřizovatele a přivítání nových členů ŠR 
2. Schválení změn v učebním plánu ŠVP 
3. Diskuse o zprávě ČŠI, která proběhla v minulém školním roce 
4. Aktuality, různé 

Návrh programu byl schválen. Hlasování: 5:0:0 
 
 
 



Základní škola a Mateřská škola Věry Čáslavské  ŠKOLSKÁ RADA 
Šantrochova 2/1800, 162 00 Praha 6 

 

ad 1)  
Předsedkyně Mgr. Lenka Kovářová Ph.D. MBA poděkovala za skvělou práci pro naši 
školu paní Ing. Marii Kubíkové a v nepřítomnosti i panu Mgr. Luďku Soustružníkovi, 
kteří byli členy ŠR za zřizovatele školy.  
Nyní je ve ŠR nahradí Bc.Taťána Klíčová a Mgr. Kateřina Bartošová. Paní Bc. Klíčová 
se ŠR představila, paní Mgr. Bartošová se z rodinných důvodů dnešního jednání ŠR 
bohužel nemohla zúčastnit. 
Paní Ing. Kubíková popřála naší škole hodně úspěchů, připomněla několik nových 
projektů, které nás čekají a které městská část podpoří (např. venkovní sportoviště, 
využití školní zahrady…). 
 
ad 2) Paní ředitelka Mgr. Helena Patáková předložila ŠR návrh změn v učebním plánu 
ŠVP, konkrétně ve změně hodinových dotací některých předmětů. 
Hlasování: 6:0:0 – paní Mgr. Kateřina Bartošová hlasovala per rollam 
 
 
ad 3)  
Stávající i noví členové se seznámili se zněním zprávy loňské ČŠI, proběhla k tomuto 
tématu diskuse. ŠR doporučuje vedení školy zabývat se podněty ČŠI a tyto 
zapracovat do systému výuky. 
 
ad 4) 
Paní ředitelka Mgr. Helena Patáková přiblížila členům některé nové projekty školy: 

 přesun šatních skříněk ke třídám a využití vzniklého prostoru v suterénu 
k relaxaci a volnočasovým aktivitám 

 návrhy na využití školní zahrady 

 spolupráce školní jídelny s nutriční terapeutkou 
 

Paní Mgr. Lenka Kovářová nabídla škole zrealizování besedy s paralympioniky pro 
děti z naší školy. Paní ředitelka nabídku přijala, termín bude upřesněn dle možností 
sportovců. 
 
 
Paní předsedkyně ukončila jednání a poděkovala všem přítomným za účast. 
 
 
 

V Praze dne 25. září 2021      
   
Zapsala: Mgr. Lenka Prixová  
 
Ověřila: Mgr. Lenka Kovářová, Ph.D., MBA 
 
 


